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عضو کمیسیون آموزش مجلس اعلام کرد
آبروی دانشگاهیان 
فدای اهداف سیاسی

عضو کمیس��یون آموزش مجل��س درباره 
سیاس��ی بازی های وزارت عل��وم و اجحاف در 
حق دانش��جویان بورس��یه انتقاداتی را مطرح 
کرده است. حجت الاسلام سیدمحمود نبویان، 
عضو کمیسیون آموزش مجلس  به فارس گفته 
است: ما از همان آغاز تصدی فرجی دانا متوجه 
شدیم وی حاضر نیست اهداف نظام را در وزارت 
علوم پی بگیرد بنابراین به دنبال استیضاح وی 
رفتی��م که البته 6 ماه بعد در دس��تور کار قرار 
گرف��ت. وی با یادآوری اینک��ه 2 ماه مانده به 
قطعی شدن استیضاح وزیر سابق علوم موضوع 
بورسیه ها از سوی وزارتخانه مطرح شد و 3هزار 
نام از دانش��جویان بورسیه که عنوان شده بود 
به صورت غیرقانونی در حال تحصیل هستند 
منتشر شد،  افزود: این اسامی به صورت گسترده 
در رسانه ها و پایگاه های اطلاع رسانی منتشر شد 
که خود ظلمی مضاعف به این دانشجویان بود. 
عضو کمیس��یون آموزش و تحقیقات مجلس 
شورای اس��لامی با یادآوری پذیرش اشتباه از 
سوی وزارت علوم در انتشار غیرقانونی 3 هزار 
دانش��جوی بورسیه در جلسه کمیسیون اصل 
90 مجلس، گف��ت: یکی از ایراداتی که به این 
3 هزار نفر دانشجو از س��وی وزارت علوم وارد 
ش��د این بود که اینها بدون آزمون کتبی وارد 
دانشگاه شدند؛ من  با بخش مربوط در وزارت 
علوم تماس گرفتم و پرسیدم آزمون کتبی برای 
بورسیه ها از چه سالی لغو شده است که پاسخ 
دادند از س��ال 78 لغو آن آغاز ش��د و در سال 
81 و در زم��ان دولت اصلاحات دانش��جویان 
بورس��یه به کل معاف از آزمون کتبی شدند. از 
این اداره وزارت علوم خواستم جوابیه را در قالب 
نامه ای کتبی به من بدهد اما می گوید ما جرأت 
نمی کنیم. به گفته نبویان، اصل طرح موضوع 
بورس��یه های دولت دهم غیرقانونی و جناحی 
ب��ود همانطور که اکنون نی��ز در جریان طرح 
بحث استیضاح وزیر نفت به یکباره موضوع گم 
شدن دکل نفتی مطرح می شود. در آن مقطع 
نیز هنگام طرح اس��تیضاح وزیر س��ابق علوم 
 آبروی جامعه علمی کش��ور را به خاطر اغراض 

سیاسی بردند.

انتقاد از رخنه جریان پزشک سالار 
در نظام سلامت

جامعه پرس��تاری به دنبال سیاس��ی کردن 
مسائل و مشکلات پرستاری نیست، این سیستم 
پزشک سالار است که همواره سعی دارد مسائل 
پرستاری را به حاشیه ببرد. محمد شریفی مقدم، 
دبیرکل خانه پرس��تار با بیان این مطلب به مهر 
گفت: خواس��ته های جامعه پرس��تاری مبرهن 
و آش��کار اس��ت و آنچه را دنبال می کند، تحقق 
عدالت در نظام س��لامت و حرکت در راس��تای 
سیاست های کلان سلامت کشور است که مقام 
معظ��م رهبری ابلاغ فرموده اند. وی با عنوان این 
مطب که خواس��ته های جامعه پرستاری قانونی 
است، تاکید کرد: قاطبه پرستاران کشور به دنبال 
تحقق برنامه های کلان نظام س��لامت هس��تند 
که عادلانه ش��دن پرداخت ها نی��ز در این مقوله 
قرار دارد. ش��ریفی مقدم با بی��ان این مطلب که 
جامعه پرستاری به دنبال سیاسی کردن مسائل 
و مشکلات پرستاری نیست، افزود: برعکس، این 
سیستم پزشک سالار است که همواره سعی دارد 

مسائل پرستاری را به حاشیه ببرد. 

  به گفته حجت الاسلام والمسلمین شهیدی، 
نماینده ولی فقیه و رئیس بنیاد ش��هید و امور 
ایثارگ��ران، رئیس جمهور از روزهای نخس��ت 
تش��کیل دولت تاکنون ب��ا 60 خانواده معظم 

شهید و ایثارگر دیدار داشته است.
  عظیم بابایی، ش��هردار منطقه 6 شهرداری 
ته��ران از توزیع 2 هزار و 566 کارتن پلاس��ت 
و 668 مخزن در راستای طرح تفکیک زباله از 

مبدأ خبر داد.
  بر اساس اعلام جعفری، مدیرعامل سازمان 
مدیریت پس��ماند در ته��ران روزانه 7 هزار تن 

پسماند تولید می شود.
  اس��ماعیل نجار، رئیس س��ازمان مدیریت 
بح��ران کش��ور ط��ی نام��ه ای ب��ه روس��ای 
کارگروه های 14گانه تخصصی و اعضای شورای 
هماهنگی مدیریت بحران کشور شروع مرحله 
دوم کارگاه های آموزش��ی و تمرین ستادی را 
با مشارکت استان های غرب کشور به میزبانی 

همدان اعلام کرد.
  س��ازمان انتق��ال خ��ون ضمن اع��لام نیاز 
مبرم به برخی گروه ه��ای خونی از هموطنان 
 درخواست کرد اهدای خون را به شب های قدر 

محدود نکنند.

گروه اجتماعی: چوب سیاس��ی بازی و پرداختن به 
فعالیت های حاشیه ای تا به حال لای چرخ بسیاری 
از برنامه های کش��ور رفته و رس��یدن به اهداف از 
پیش تعیین شده را کند کرده است اما کند شدن 
رشد شتاب علمی کشور که حاصل سال ها تلاش 
پژوهشگران و جامعه دانشگاهی را زیر سوال برده به 
هیچ وجه قابل مقایسه با کندشدن روند رسیدگی به 
معضلات زیست محیطی یا جاماندن از برنامه های 
تولیدی و صنعتی نیست. کشیده شدن ترمز شتاب 
علمی کشور تا حدی برای جامعه سنگین به حساب 
می آی��د که رهبر انق��لاب هم در دیدار با اس��اتید 
دانش��گاه ها درباره آن به دانش��گاهیان تذکراتی را 
بیان فرمودند و خواستار جبران هرچه سریع تر این 
موضوع شدند. تا پیش از این ایران از نظر علمی در 
منطقه دارای جایگاه ویژه ای بود اما حاشیه سازی ها 
و بازی های جناحی و سیاس��ی چندسال گذشته 
در وزارت علوم باعث فراموش��ی هدف اصلی و دور 
شدن از برنامه ها شده است. این موضوعی است که  
محم��د مهدی نژاد نوری، معاون پژوهش و فناوری 
سابق وزارت علوم نیز به آن اشاره و  دلایل کاهش 

شتاب علمی کشور را تشریح کرده است.
حاشیه ای پررنگ تر از متن ■

محم��د مهدی نژادن��وری، عضو هی��ات علمی 
دانش��گاه مالک اش��تر که در زمان وزارت کامران 
دانش��جو در دولت دهم پس��ت معاونت پژوهش و 
فن��اوری وزارت علوم را برعهده داش��ت و در زمان 
خ��ود با برنامه ریزی ها و حمایت از طرح های کلان 
ملی، رشد علمی چشمگیری را برای ایران رقم زد 
به تش��ریح دلایل کاهش شتاب علمی در 2 سال 

گذشته پرداخته است.
مهدی نژادنوری درباره دلایل کند شدن شتاب 
علم��ی به فارس گفته اس��ت: مقام معظم رهبری 
در دیدار با اس��اتید دانش��گاه برخی دلایل کاهش 
ش��تاب علمی را مطرح کردند وقتی در یک فضای 
بزرگ علمی کشور مسائل حاشیه ای بر متن حاکم 
می ش��ود نتیجه معلوم اس��ت. در 2 سال گذشته 
وزارت علوم به عنوان بزرگ ترین دستگاه مدیریتی 

از نظر علم تحت الش��عاع حاشیه های بسیاری قرار 
داش��ته اس��ت به طوری که از زمان انتخاب وزیر و 
استیضاح وی و انتصاب حاشیه ای مدیران در وزارت 
علوم هر روز ش��اهد شایعات و حاشیه هایی در این 
وزارتخانه بوده ایم که مسائل تنش زا در انتصابات هم 
مشخص بود و حتی برخی از این حاشیه ها همچنان 

ادامه دارد.  
سایه سنگین سیاست زدگی بر فضای علمی ■

به گفته وی، تقویت گروه های منحله دانشجویی 
و بازگش��ت برخی اس��اتید و 
دانش��جویان به دانشگاه که به 
قانونی اخراج  دلایل گوناگون 
شده بودند و همچنین مطرح 
ش��دن بح��ث بورس��یه های 
سال های گذش��ته که حجم 
زیاد انرژی از کش��ور گرفت و 
دوقطبی شدن فضای دانشگاه 
را رق��م زد و من��زوی ک��ردن 

تفکرات علمی به بهانه نش��اط و آزادی سبب شده 
اس��ت فضای مراکز تحقیقاتی ب��ه جای تمرکز بر 
مسائل علمی به مسائل حاشیه ای سوق داده شود. 

انتصابات سیاسی بلای جان دانشگاه ها ■

مهدی نژاد درباره انتظارت مطرح ش��ده از وزیر 
علوم بیان داش��ت: در شرایط س��خت افراد باید با 
روحی��ه و انگیزه جهادی کار کنن��د، زیرا عملیات 
هرچه سخت تر می ش��ود باید افراد از ویژگی های 
برجسته تری برخوردار باشند اما عمده انتصابات در 
وزارت علوم در 2 سال گذشته با نگاه های حزبی و 
گروهی بود و برخی رؤسای دانشگاه ها که عملکرد 

خوبی در رشد علمی کشور داشتند برکنار شدند.
ب��ه باور معاون س��ابق وزارت علوم این موضوع 
افرادی هدایت  باعث می شود 
کار را برعهده بگیرند که جدیت 
و انگیزه لازم را نداشته باشند، 
زیرا فرد تصور می کند با تغییر 
حزب در دولت هرچقدر هم در 
کار خود فعال بوده باشد برکنار 
می شود و به همین دلیل وزیر 
علوم باید تا زمان نگذش��ته  و 
دیر نش��ده اس��ت در این نوع 

مسائل بازنگری داشته باشد.
جیب خالی برای انجام پژوهش ■

مهدی نژادن��وری در ب��اره  دلایل دیگر کاهش 
شتاب علمی اظهار داشت:  تامین نشدن اعتبارات 

پژوهش��ی لازم برای تداوم طرح های موجود یکی 
دیگر از دلایل کاهش شتاب علمی کشور است.

در حالی که براس��اس قانون باید تا پایان برنامه 
پنجم توسعه یعنی امسال، اعتبار پژوهشی به میزان 
3 درصد تولید ناخالص داخلی می رس��ید در حال 
حاض��ر اعتبارات دولتی که ب��رای پژوهش در نظر 
گرفته شده اس��ت اگر به طور کامل پرداخت شود 
نیم درصد تولید ناخالص داخلی اس��ت و اگر فرض 
کنیم 0/2 درصد هم از س��وی نهادهای غیردولتی 
برای پژوهش صرف ش��ود در مجموع اعتباری که 
برای پژوهش صرف می ش��ود 0/7 درصد از میزان 
 تولی��د ناخالص داخلی اس��ت در حالی که باید به 

3 درصد می رسید.
حذف طرح های کلان ملی ■

این در حالی اس��ت که معاون سابق وزیر علوم 
درب��اره حذف طرح ه��ای کلان مل��ی دولت قبل 
گفته  اس��ت: طرح های کلان ملی در دولت قبلی 
مورد تاکید بود و مورد تایید نقش��ه جامع ملی نیز 
قرار گرفت. ما برای اجرای کار درست به دنبال این 
بودی��م که بدانیم چه پروژه هایی مورد نیاز کش��ور 
اس��ت و به همی��ن دلیل طرح ه��ای کلان ملی را 
تعریف کردیم، زی��را فکر کردیم اگر پروژه های ریز 
داشته باشیم ممکن است کار ناقص بماند و اعتبار 
و انگیزه لازم برای این پروژه ها خرج نش��ود اما در 
طرح ه��ای کلان 5 یا 6 دانش��گاه ی��ا وزارتخانه با 
یکدیگر همکاری می کردند و به نوعی با هزینه کرد 

منابع چند هدف را دنبال کردیم.
مهدی نژادنوری خاطرنش��ان ک��رد: در بحث 
طرح های کلان ملی به گونه ای برخورد ش��د که 
تصور کردند این طرح ها حزبی و گروهی است و 
اجرای طرح ها را متوقف کردند، همانطور که در 
دکت��رای پژوهش محور نیز تصور کردند تعدادی 
افراد موردنظر خودمان را آوردیم تا مدرک دکترا 
بگیرند و به همین دلیل به این طرح لطمه زدند 
اما بعدها متوجه ش��دند این طرح خوب اس��ت 
و دوباره ش��رایطی گذاش��تند و خواستند آن را 

راه اندازی کنند.

معاون سابق وزارت علوم تشریح کرد

چرایی و چگونگی کاهش شتاب علمی
 حذف طرح های کلان ملی با نگاه  حزبی!

دانشگاه

در 2 سال گذشته وزارت علوم به عنوان 
بزرگ ترین دس�تگاه مدیریتی از نظر 
علم تحت الشعاع حاشیه های بسیاری 
قرار داش�ته است به طوری که از زمان 
انتخاب وزیر، اس�تیضاح وی و انتصاب 
حاش�یه ای مدی�ران ه�ر روز ش�اهد 

حاشیه هایی در این وزارتخانه بوده ایم

مدیرکل دفتر حیات وحش سازمان محیط زیست:

طاعون نشخوارکنندگان 174 قربانی گرفت
رئیس انجمن پرورش دهندگان مرغ گوشتی خبر داد

پیشروی آنفلوآنزای مرغی تا دروازه پایتخت
گروه اجتماعی: با شیوع بیماری 
در  نش��خوارکنندگان  طاع��ون 
منطقه هفتادقله ش��مار تلفات ای��ن بیماری به 
174رأس رس��ید. مجید مقدم خرازیان، مدیرکل 
دفت��ر حی��ات وحش و تنوع زیس��تی س��ازمان 
حفاظت محیط زیست با بیان اینکه تا این لحظه 

174 رأس از حیوانات منطقه 
هفتاد قله قربانی این بیماری 
شده اند، گفت: 3 اقدام اصلی 
ب��رای جلوگی��ری از تکثی��ر 
ای��ن بیم��اری، )جلوگی��ری 
منطق��ه  ب��ه  دام  ورود  از 

حفاظت ش��ده توس��ط اداره کل مناب��ع طبیعی 
اس��تان، واکسیناس��یون دام ها توس��ط سازمان 
دامپزش��کی و دفن بهداشتی لاشه های پیداشده 
و ضدعفونی کردن صحیح آبش��خورها( توس��ط 
محیط بانان است. خرازیان درباره بیماری طاعون 
نشخوارکنندگان به ایسنا افزود: این بیماری یک 
ویروس و بیم��اری بومی و قابل س��رایت از دام 

اهلی به حیوانات وحش��ی است و در مکان هایی 
مش��اهده می ش��ود ک��ه دام اهل��ی در تماس با 
حیوان��ات وحش��ی هس��تند یا از آبش��خورهای 
مشترک استفاده می کنند. وی با اشاره به اهمیت 
واکسیناس��یون در بروز طاعون نشخوارکنندگان 
یادآور شد: واکسیناسیون هرساله توسط سازمان 
دامپزش��کی انجام می ش��ود 
اما با توج��ه به کمبود تعداد 
واکسیناس��یون  واکس��ن، 
ب��رای هم��ه دام ه��ای اهلی 
بنابراین  اس��ت.  نشده  انجام 
س��ازمان دامپزش��کی بای��د 
واکسیناس��یون را برای همه دام ه��ای اهلی که 
در مج��اورت حیوانات وحش��ی هس��تند انجام 
دهد. مدیرکل دفتر حیات وحش و تنوع زیستی 
س��ازمان محیط زیست با اشاره به اهمیت حیات 
وحش کش��ور بیان کرد: متاسفانه در 2، 3 سال 
گذشته هزار رأس از حیوانات وحشی مانند کل و 

بز وحشی در مناطق کویری تلف شده اند.

گ�روه اجتماعی: رئی��س انجمن 
گوش��تی  مرغ  پرورش دهندگان 
از ردیابی آنفلوآنزای مرغی در فیروزکوه و دماوند 
توسط سازمان دامپزشکی خبر داد. محمد یوسفی، 
رئیس انجمن پرورش دهندگان مرغ گوش��تی با 
بیان این مطلب، اظهار کرد: پیش از ارزان ش��دن 

قیمت گوشت مرغ در بازار نیز 
هش��دارهای لازم به مدیران 
داده ش��د ک��ه در ماه رمضان 
قیمت این محصول با کاهش 
مواجه خواهد شد اما با وجود 
امور  اینکه شرکت پشتیبانی 

دام همه تلاش خود را برای جمع آوری بخشی از 
تولید مازاد کرده است، نمی تواند همه مازاد تولید 
را در راستای ایجاد تعادل عرضه و تقاضا خریداری 
کند. رئیس انجمن پرورش دهندگان مرغ گوشتی 
به ایس��نا اعلام کرد: س��ازمان دامپزش��کی همه 
تلاش خود را برای جلوگیری از گس��ترش شیوع 
بیماری آنفلوآنزای مرغی در ش��مال کشور به کار 

گرفته و در این راس��تا دستورالعمل های بسیاری 
مانن��د ممانعت از خروج مرغ زنده از این اس��تان 
را ب��ه اجرا گذاش��ته اس��ت. وی اف��زود: ظرفیت 
کشتارگاهی استان مازندران به اندازه ای نیست که 
همه تولید گوشت مرغ این استان را پوشش دهد 
و باید مقداری از مرغ پرورش یافته از این اس��تان 
به صورت زنده به استان های 
همج��وار مانند ته��ران برای 
کشتار منتقل ش��ود، چرا که 
در استان تهران برخلاف دیگر 
استان ها ظرفیت کشتارگاهی 
بالای��ی وج��ود دارد و از 35 
کش��تارگاه مرغ گوشتی حدود 3 کشتارگاه تولید 
پایتخت را پوش��ش می دهد. یوسفی خاطرنشان 
کرد: سازمان دامپزشکی به تازگی در فیروزکوه و 
دماوند یک نمونه آنفلوآنزای مرغی را در مرغ های 
خانگی مش��اهده کرده که در حال انجام اقدامات 
لازم ب��رای جلوگیری از انتش��ار ای��ن بیماری در 

مناطق اطراف آن است.

هشدارمحیط زیست
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استاندار تهران مطرح کرد
وضعیت آب تهران در مرز بحران

اگر مصرف آب به همین روند ادامه پیدا کند 
با بحران آب مواجه می شویم. به گزارش فارس، 
سیدحسین هاشمی، استاندار تهران با بیان این 
مطلب اظهار داشت : بنده به شهروندان استان 
تهران هش��دار می دهم که مصرف آب بیش از 
حد مجاز شده است و روند اینگونه مصرف آب 
مش��کلات زیادی را در آینده به وجود می آورد. 
اس��تاندار ته��ران گفت: از ش��هروندان تهرانی 
درخواس��ت می کنم همانند سال گذشته که 
برای مدیریت مصرف آب کمک کردند امسال 
نیز در مصرف آب صرفه جویی کنند تا بتوانیم 
امس��ال نیز مص��رف آب را مدیری��ت کنیم و 
مشکلی ایجاد نشود. به گفته هاشمی، براساس 
گزارش ه��ای واصله به دلیل گرمی هوا مصرف 
آب بش��دت بالا رفته است و با توجه به اینکه 
آب قابل تولید نیس��ت از مردم تقاضا می کنم 
مصرف بهین��ه را مد نظر قرار دهند. وی افزود: 
اگر مصرف آب به همین روند ادامه پیدا کند با 

بحران آب مواجه می شویم.

افتتاح متروی مهرآباد در شهریور
متروی فرودگاه مهرآباد به طول 2 کیلومتر 
اواخر شهریور امس��ال به بهره برداری می رسد. 
ب��ه گزارش »وط��ن امروز«، هابیل درویش��ی، 
مدیرعام��ل مت��روی ته��ران و حوم��ه درباره 
بهره برداری از متروی ف��رودگاه مهرآباد افزود: 
خط یک خط ویژه و مخصوص فرودگاه اس��ت 
که با 4 ایس��تگاه طراحی شده و قطارهای آن 
نیز برای فرودگاه ساخته شده است.وی گفت: 
پیش��رفت این طرح 85 درصد است و تونل ها 
و س��ازه های آن نیز بطور کامل به بهره برداری 
رسیده اس��ت. درویش��ی یادآور ش��د: بخش 
ن��ازک کاری و نصب تجهی��زات باقی مانده که 
نیازهای آن از قبل تهیه ش��ده و بزودی نصب 
و راه اندازی می ش��ود. به گفته وی این خط که 
ویژه فرودگاه است از خط 4 مترو، پس از میدان 
آزادی منشعب می شود و نخستین ایستگاه آن 
بعد از میدان آزادی به نام بیمه است. مدیرعامل 
مت��روی تهران اف��زود: هزینه ای��ن طرح 400 
میلیارد تومان است که ش��هرداری تهران آنرا 
پرداخت می کند و متروی فرودگاه مهرآباد اواخر 

شهریور امسال به بهره برداری می رسد.

هوای پایتخت در شرایط ناسالم
کیفیت ه��وای تهران ب��رای چندمین روز 
متوالی در وضعیت ناس��الم قرار گرفت. محمد 
رس��تگاری، معاون نظارت و پای��ش اداره  کل 
محیط زیست اس��تان تهران با تشریح آخرین 
وضعیت کیفیت هوای تهران، گفت: با توجه به 
داده های دریافت شده از ایستگاه های سنجش 
آلودگ��ی هوا، کیفیت هوای ش��هر تهران طی 
24 س��اعت منتهی به صبح روز دوشنبه برای 
گروه های حساس در شرایط ناسالم قرار داشته 
است. وی به فارس افزود: میزان غلظت آلاینده 
ذرات معل��ق با قط��ر کمت��ر از 2/5 میکرون،  
روی عدد 103 قرار گرفت و ش��رایط ناس��الم 
را نش��ان می دهد. معاون نظارت و پایش اداره 
کل محیط زیست استان تهران ادامه داد: میزان 
غلظت آلاینده های منواکس��ید کربن به 43 و 
ذرات معل��ق کمتر از 10 میک��رون نیز به 70 
رسید که به ترتیب در شرایط پاک و سالم است.

آوای شهر
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بازنشستگانراهورمواد مخدر

صادرات مخدر شیشه از ایران
رئیس اسبق پلیس مبارزه با مواد مخدر با اشاره 
به گزارش هایی درباره تولید هروئین در کشورمان، 
نسبت به تولید این ماده مخدر و صادرات شیشه 
ابراز نگرانی کرد. سردار مهدی ابویی، رئیس اسبق 
پلیس مب��ارزه با مواد مخدر ب��ا انتقاد از عملکرد 
برخی دولتمردان در ابتدای دهه 70، روش آنها را 
باعث بی ثمر شدن بسیاری از اقدامات انجام شده 
در ده��ه 60 عنوان کرد و به تس��نیم افزود: یکی 
از اقدامات نامناس��بی که در آن مقطع انجام شد، 
جمع کردن قرارگاه های نظامی شرق کشور بود که 
توسط کمیته انقلاب اسلامی راه اندازی و مدیریت 
ش��ده بود. به دنبال جمع کردن ای��ن قرارگاه ها، 
دوباره از اوایل دهه 70 و 71، وضعیت امنیتی در 
شرق کش��ور رو به بحرانی شدن گذاشت و  تمام 
دس��تاوردهایی که در دوره گذشته به دست آمده 
بود، به باد رف��ت. وی با تاکید بر عملکرد ضعیف 
س��تاد مبارزه با مواد مخدر در یک دهه گذشته، 
از تولید هروئین و شیشه در کشور و صادرات این 
روانگردان به کش��ورهای دیگر ابراز نگرانی کرد و 
اظهار داش��ت: علاوه بر این م��وارد موضوع تولید 
شیشه در داخل کشور موضوعی است که باید به 
صورت جدی به آن نگاه کرد، چرا که تولید شیشه 
در کشورمان که نه تنها برای مصرف داخل کشور 
که بخش��ی از آن نیز به کش��ورهای دیگر صادر 

می شود، به هیچ وجه زیبنده نظام نیست. 

تمهیدات راهور در شب های قدر
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ 
از اجرای طرح ش��ب های قدر برای کنترل ترافیک 
و مدیری��ت پ��ارک خودروها خب��ر داد. به گزارش 
»وطن امروز« س��ردار س��یدتیمور حسینی رئیس 
پلی��س راهنمایی و رانندگی تهران ب��زرگ درباره 
تمهی��دات ترافیک��ی لیالی قدر اظهار داش��ت: در 
ش��ب های قدر پلیس راهور با اس��تفاده از ظرفیت 
صددرصدی پلیس نس��بت به پوش��ش ترافیکی 
اماکن متبرکه، مس��اجد و تکایا اقدام خواهد کرد. 
وی تصریح کرد: پلیس همه معابر، مساجد و تکایا 
از جمله مسجد ارک، حسینیه همدانی ها، حسینیه 
انصارالله، مهدی��ه تهران و منطقه 12 را پوش��ش 
خواهد داد تا روزه داران به س��هولت بتوانند در این 
معابر تردد داش��ته و پس از پایان مراسم هم بدون 
هیچ گره ترافیکی به منزل خود بازگردند. س��ردار 
حس��ینی ادامه داد: در طول ش��ب های قدر تردد 
کامیون تا س��اعت 3 بام��داد در همه معابر ممنوع 
است و از تردد این وسایل نقلیه جلوگیری خواهد 
شد. رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ 
تصریح ک��رد: از دیگر اهداف ترافیکی ش��ب های 
قدر مدیریت برای پارک خودرو اس��ت. وی پارک 
خودروه��ا به ص��ورت عمود را از دیگ��ر برنامه های 
ش��ب های قدر اعلام ک��رد و گفت: پ��ارک کردن 
خودروها به صورت عمود باعث می ش��ود ظرفیت 

بیشتری برای پارک ماشین ها وجود داشته باشد.

تعلل دولت برای همسان سازی حقوق
نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس، اجرایی 
نشدن قانون همسان س��ازی حقوق بازنشستگان را 
اجحافی در حق این افراد دانس��ت. محمداسماعیل 
س��عیدی، نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس 
اظهار داش��ت: در اصلاح قان��ون نظام جامع خدمات 
کشوری، تمام موارد مرتبط با بازنشستگان و همچنین 
کارمن��دان دولت مدنظر قرار گرفته ش��ده که البته 
قرار بود در س��ال جاری اصلاح آن نهایی شود اما بنا 
به درخواس��ت دولت، 6 م��اه دیگر اجرای قانون قبل 
تمدید شده است. سعیدی به مهر گفت: تمدید قانون 
قبل اجحافی است در حق کارمندان و بازنشستگان 
به طوری که در حال حاضر اختلافات فاحش��ی میان 
دریافتی های کارمندان ق��وای گوناگون وجود دارد و 
این اختلافات یک نوع بی عدالتی محس��وب می شود 
بنابراین برای تس��اوی حقوق و رعایت عدالت میان 
کارمندان و بازنشس��تگان، در 6 ماهه دوم نسبت به 
نهایی شدن اصلاح قانون جامع نظام خدمات کشوری 
اقدام خواهیم کرد. به گفته وی، مجلس به اندازه کافی 
ب��ه دولت فرصت داده و چنانچه باز هم درخواس��ت 
تمدید اجرای قانون خدمات کشوری را داشته باشند، 
موافقت نخواهیم کرد. وی با تاکید بر اینکه نمایندگان 
مجلس درخواس��ت و اص��رار ب��رای افزایش حقوق 
بازنشستگان را داش��تند، خاطرنشان کرد: متاسفانه 
دولت به بهانه کمبود اعتبارات مخالفت کرد بنابراین 

نیاز است که قانون خدمات کشوری، اصلاح شود.

سلامت

کوتاه و گویا


